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Verstuurd vanaf mijn iPad 

Gisteravond vond in het klooster voorlichting plaats over de voorgenomen herinrichting van de Rijnstraat. 
Tot zover niets aan de hand.Er was een goede opkomst van ondernemers, bewoners en een aantal raadsleden. 
Aan het einde van de voorlichting was er gelegenheid tot vragen stellen.Hier werd dankbaar gebruik van gemaakt.Toen 
ook het Raadslid Peters een vraag stelde kreeg deze wel antwoord maar tegelijkertijd werd hem door weth.Duindam 
duidelijk gemaakt dat dit niet de mores was en dat hij hier vooral was om te luisteren. Ik vond het ongepast van de 
wethouder om een Raadslid op deze manier te schofferen. Als raadslid stel je je in principe terughoudend op en laat 
eerst de overigen vragen stellen en zo liep het ook en dan is er niets mis mee om ook een vraag te stellen. 
In de onderhavige kwestie echter staat de Raad ook op een enorme informatieachterstand. Wij worden geacht een 
majeure beslissing te nemen op 26 maart en hebben over deze zaak niet die informatie gehad die gisteravond verstrekt 
werd. 
Kortom een vreemde gang van zaken.Toen ik de wethouder daar na de vergadering op aansprak werd mij medegedeeld 
dat dit in principe een zaak van het college was en dat ons (de Raad) slechts werd gevraagd om enkele 
verkeersbesluiten te nemen. 
Maar nu het agendapunt: 
Op 26 maart wordt de Raad gevraagd een besluit te nemen over. De herinrichting van de Rijnstraat etc. 
Vervolgens:De bevoegdheid van de Raad komt voort uit de volgende wet-en of regelgeving etc.Gegeven het 
zwaarwegende karakter en de mogelijke impact van een wijziging jan de huidige verkeerscirculatie wordt de Raad 
gevraagd hierover een besluit te nemen. 
Dit vloeit ook voort uit de actieve informatieplicht die het College heeft conform art. 169 en 180 van de Gemeentewet. 
Resumerend: 
Ik voel me als raadslid niet serieus genomen en vind het niet gepast dat raadsleden tijdens een openbare voorlichting 
terecht gezet worden. 
Als raadslid van de gemeente Woerden wens ik alsnog volledig en passend geïnformeerd te worden over dit majeure 
project, 
Er moet ook overwogen worden om dit agendapunt te verdagen naar een volgende Raadsvergadering. 
Ik overweeg ook het formele kader te bewandelen en schriftelijke inlichtingen te vragen conform art,46 van het 
Reglement van Orde, zodat deze vragen in de eerstvolgende Raadsvergadering behandeld moeten worden. 

P.s tijdens deze zelfde voorlichting werd door een burger gevraagd hoe dit gefinancierd gaat worden.Het antwoord was 
dat dit volledig onder de lbor begroting valt. 
Dit klopt niet want de kosten van de zakpalen a 270.000 euro vallen hier buiten. 
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